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Z A P I S N I K 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v sredo, dne  

20. decembra 2023, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja), in sicer do 17. točke dnevnega reda seje, ko je vodenje prevzel Miran DOKL, podžupan.  

Županja je pričela s sejo in pozdravila vse prisotne. Ugotovila je, da je občinski svet sklepčen, saj je 

bilo ob pričetku seje navzočih 17 od skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in 

članov občinskega sveta sta svojo odsotnost na seji predhodno opravičila Miroslav NJIVAR in 

Katarina HAFNER. Za zamudo sta se predhodno opravičila David ROŠKAR in Ivan KAJDIČ, ki 

sta se v nadaljevanju tudi pridružila seji.    

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 19 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Ivan KAJDIČ, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ,  Tomaž MUNDA, Slavko RAJŠP, 

Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, Marko ŠAJNOVIČ, Karmen 

ZORKO VUKAN, Franc ŽIŽEK (Jež), Srečko ŽIŽEK, mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Darko FRAS, Tatjana VRBANČIČ, Nuša 

TÖRNAR, Vera ŠINKO, Andrej SUBAŠIČ, Aleksandra PINTARIČ ZAMUDA, Simona 

PELCL; 

− predstavnik podjetja Espri d.o.o., Blaž MALENŠEK; 

− predstavnik javnega podjetja Mariborski vodovod d.o.o., Miran JUG; 

− predstavnik Javnega podjetja Prlekija d.o.o., mag. Artur RACMAN; 

− predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona, Marija FLEGAR; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje je 

javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje. Gradivo je bilo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, razen k točki 

22, katero je bilo naknadno javno objavljeno, in sicer dne 20. 12. 2023.  

Javno objavljeno in razdeljeno vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim,je 

bilo pred pričetkom seje naslednje dodatno gradivo:  

− k tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in 

pobude članic in članov občinskega sveta (na spletni strani občine dne 20.12.2023 objavljen 

manjkajoč odgovor) 

− k tč. 13: Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 (druga obravnava) – 

(amandma predlagatelja) 

− k tč. 22:  Sklep o javni ravni razgrnitvi predloga sklepa o ugotovitvi javne koristi za ureditev 

lastninsko pravnih razmerij na odseku javne ceste JP 605161 – Plitvički Vrh-dom. Caf (predlog 

sklepa z obrazložitvijo in prilogami) 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 
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• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej  

2.a)  Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona,  

      z dne 26. 10. 2023 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 7 . redne seje občinskega sveta z dne 26. 10. 2023 ter povabila 

navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno  (17  navzočih, od tega 17  ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št.: 46 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 7. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 26. 10. 2023. 
 

 

2.b) Obravnava in sprejem zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornja  

        Radgona, z dne 22. 11. 2023 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 1. izredne seje občinskega sveta z dne 22. 11. 2023 ter povabila 

navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št.: 47 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 1. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 22. 11. 2023.  

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 8 . redne seje. Povedala 

je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, razen k 

točki 22, javno objavljeno pa je v celoti na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Na dan 

seje, 20. 12. 2023, je bilo javno objavljeno še dodatno gradivo, katerega je v nadaljevanju naštela.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem predlogu 

dnevnega reda.  

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in v nadaljevanju dala na glasovanje 

celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (17 navzočih, od tega 

17 ZA) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej: 

a)  Obravnava in sprejem zapisnika 7. redne seje občinskega sveta z dne 26. 10. 2023 

b) Obravnava in sprejem zapisnika 1. izredne seje občinskega sveta z dne 22. 11. 2023 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
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4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude članic 

in članov občinskega sveta 

5. Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »LN za območje POC 

Element – stanovanjski del« (predlog prva obravnava in druga obravnava) 

6. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno vodo v občini Gornja 

Radgona za leto 2023, izvajalca Mariborski vodovod d.o.o. 

7. Sklep o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Mariborski vodovod d.o.o.  

8. Sklep o mnenju k Elaboratu 2023/2021 o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe varstva okolja oskrbe s pitno vodo občin Apače, Gornja Radgona, 

Križevci pri Ljutomeru, Ljutomer, Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob Ščavnici in Veržej, ki ga 

je izdelal izvajalec javne službe Javno podjetje Prlekija d.o.o. 

9. Sklep o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Javno podjetje Prlekija d.o.o.   

10. Končno poročilo o izvedbi nadzora zakonitosti organiziranosti, poslovanja ter finančnega 

poslovanja posrednega proračunskega porabnika javni zavod Vrtec Manka Golarja Gornja 

Radgona za leto 2022  

11. Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

12. Odlok o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 (skrajšani postopek)  

13. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 (druga obravnava)  

14. Tehnični popravek v Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih 

cest v Občini Gornja Radgona (predlog)  

15. Sklep o lokacijski preveritvi za preoblikovanje izvornega območja posamične poselitve za del 

enote urejanja prostora z oznako EU 7 na parceli št. 305 in 306 – del, k.o. 197 – Orehovci (ID 

3405)  

16. Letni program športa v Občini Gornja Radgona za leto 2024  

17. Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun občinske takse v Občini Gornja Radgona  

18. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 45 navedenih 

nepremičnin v lasti občine, ki so v naravi kategorizirane občinske ceste)  

19. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 6 navedenih nepremičnin 

v lasti občine v k.o. Gornja Radgona, k.o. Police in k.o. Negova)  

20. Sklep o ugotovitvi javne koristi in razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste na območju 

OPPN GR 27 – stanovanjska soseska (za del parc. št. 27/18 k.o. 188 Police)  

21. Sklep o ugotovitvi javne koristi in razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste na območju 

LN POC Element (EUP GR 32 – stanovanjski del) (za del parc. št. 1175 k.o. 184 Gornja 

Radgona)  

22. Sklep o javni razgrnitvi predloga sklepa o ugotovitvi javne koristi za ureditev lastninsko pravnih 

razmerij na odseku javne ceste JP 605161 – Plitvički Vrh-dom Caf 

23. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je najprej seznanila, do si bili na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, 

katera so bila prejeta v času med dvema rednima sejama občinskega sveta (med 6. in 7. redno sejo 

občinskega sveta), pripravljeni pisni odgovori in so bili v pisni obliki objavljeni na spletni strani 

občine 5. 12. 2023, in sicer odgovori na vprašanja, ki jih je dne 18. 10. 2023 na občino podal član 

občinskega sveta Tomaž MUNDA. 
 

Nato je županja seznanila, da so bili na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, 

podanih na 7. redni seji Občinskega sveta, dne 26. 10. 2023, pripravljeni odgovori (prvi del) in so 

bili v pisni obliki objavljeni na spletni strani občine 8. 12. 2023, in sicer: 
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➢ odgovora na dve pobudi, ki ju je podala članica občinskega sveta Renata GJÜREČ; 

➢ odgovor na eno vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta mag. Marjan ŽULA; 

➢ odgovor javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. na eno pobudo, ki jo je podal član 

občinskega sveta Anton ROŽMAN in eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Branko 

KOCBEK; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Anton ROŽMAN; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podala članica občinskega sveta dr. Suzana BRAČIČ ARCET; 

➢ odgovori na dopolnilni dve pobudi in dopolnilni dve vprašanji, ki jih je podal član občinskega 

sveta Tomaž MUNDA; 

➢ odgovora na eno pobudo in eno vprašanje, ki ju je podala članica občinskega sveta Katarina 

HAFNER; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podala članica občinskega sveta Nina Elise REITER; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Franc FARTEK, mag.; 

➢ odgovora na eno pobudo in eno vprašanje, ki ju je podal član občinskega sveta Franci ŽIŽEK; 

➢ odgovor na eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Branko KOCBEK. 
 

V nadaljevanju je županja še seznanila, da je bil manjkajoči odgovor na vprašanje in pobude članic 

in članov občinskega sveta iz 7. redne seje v pisni obliki objavljen na spletni strani občine na dan 

seje, 20. 12. 2023, in sicer odgovor na eno vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Tomaž 

MUNDA. 
 

Poudarila je, da so tako bili podani čisto vsi odgovori na postavljena vprašanja in podane pobude 

članic in članov občinskega sveta iz pretekle redne seje občinskega sveta. 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  

Anton ROŽMAN, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO:  

»Predlagam, da občinska uprava naslovi dopis za rekonstrukcijo ceste Spodnji Ivanjci – Gornja 

Radgona na ministrstvo za infrastrukturo, v zvezi s pričetkom gradnje. Kot nam je poznano, bi se 

gradnja pričela še v letu 2028 in končala v letu 2034. To je za Občino Gornja Radgona, kot mesto 

sejmov in penin nesprejemljivo, saj si zasluži rekonstrukcijo te ceste bistveno prej. Za primerjavo 

naj navedem, da je Mestna občina Murska Sobota po hitrem postopku dobila južno obvoznico, sedaj 

pa imajo v proračunu Republike Slovenije zagotovljeno še severno obvoznico.« 

Pobudo je g. Rožman podal tudi pisno.   

Županja je odgovorila, da je o tej problematiki že govorila z dvema ministroma in da bo ustrezna 

pobuda naslovljena tudi na pristojno ministrstvo.  

Franc ŽIŽEK, član občinskega sveta, je postavil dve VPRAŠANJI in podal eno POBUDO: 

Vprašanji:  

1. » Na občinsko upravo, oziroma g. Hajdinjak Rudiju sem 29. novembra naslovil vprašanje glede 

izgradnje vodovoda v Negovi. Vprašanje se je glasilo:  

¨Kot sem vas že ustno zaprosil in ne dobil odgovora, še vam enkrat pismeno dajem vprašanje na 

sledeče. Rad bi imel odgovor glede izgradnje vodovoda v naselju Lokavci pri hišnih št. 4 – 6.  

Moja vprašanja so:  

− Kateri izvajalci so bili pozvani k oddaji ponudbe?  

− Kateri izvajalci so se odzvali na sprejem ponudbe?  

− Kateri izvajalci so oddali ponudbe?  

− Kakšne zahteve ste podali prijaviteljem?  

− Kakšna sestava komisije za izbor izvajalca je bila s strani naročnika – Občine Gornja 

Radgona, imena članov?  

− Kdo je odgovorna oseba oziroma strokovni nadzor s strani naročnika?  

− Kdaj je rok za dokončane izgradnje oz. kdaj se je gradnja končala?  
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Odgovore želim s prilogami originalnih dokumentov. Če so kateri zadržki, da mi teh odgovorov 

ne morete posredovati pa mi navedite razloge.¨ 

Do zdaj še nisem dobil odgovora, mislim, da so roki za odgovor potekli, in da bi moral ta odgovor 

dobiti kot član občinskega sveta, kot predsednik KS Negova in kot občan. Ko sem ga pozval 

(dotičnega gospoda) mi je rekel, da mi odgovora še ne more posredovati, ker se o tem mora 

odločiti njegov šef. Kdo je njegov šef, ne vem. 

Zakaj ne dobim odgovora? Se kaj skriva, mogoče kaj ni po pravilih? Ne vem. Želim odgovor na 

moja vprašanja in zakaj nisem dobil odgovora.« 

2. »Občinsko upravi bi prosil, da mi predstavi dokumentacijo, ki se tiče naročil, ki ne grejo na javni 

razpis in so plačana iz občinskega proračuna. Ta naročila so, če se ne motim, do vrednosti 40.000 

eur. Obdobje, katero me zanima pa je junij 2022 november 2023.  

Rad bi vedel kakšni so postopki izbire izvajalca oziroma ponudnika storitve. Po kakšnem 

kriteriju se ponudniki poiščejo? Kakšni so kriteriji za izbiro? Kdo se odloči za izbiro? In tako 

dalje.  

Mislim, da je v teh naročilih male vrednosti, dosti prostora za pomanjkljivosti. Pa tudi vas, 

spoštovani člani občinskega sveta, mislim, da to zanima kot varuhe občinske blagajne,  ki so 

nam jo zaupali volivci.«  

Vprašanji je g. Žižek podal tudi pisno.   
 

Pobuda:  

»Zdaj smo že eno leto člani občinskega sveta. Odločamo o usodi naših občanov in občine. Mislim, 

da nas več kot polovica,  naše občine ne pozna. Moja pobuda je, da bi se organiziralo, da gremo vsi, 

da pogledamo po občini, kakšna je naša občina, kakšne so ceste, kakšne so pomanjkljivosti občine, 

da se lažje odločamo o tem. Mislim, da je to na strani županje, da to organizira in da nam predstavi 

občino.«  

Županja je podala ustni odgovor glede pravilnega načina podajanja vprašanj, direktor občinske 

uprave pa je njeno izvajanje dopolnil s kritiko o načinu in vsebini podanih obeh vprašanj 

(namigovanje na nepravilnosti in nezakonitostih občinske uprave) in ocenil vsebino pobude za 

organizacijo ekskurzije s strani županje kot neprimerno. 

Miran DOKL, član občinskega sveta, je podal naslednjo POBUDO: 

»Danes je ena izmed točk dnevnega reda obravnava proračuna za leto 2024. Vemo, da je bilo 

proračun za 2024 zelo težko sestaviti in da so v njem morda nekatere stvari, ki bi jih morali 

upoštevati malo manj oz. bolj skromno. Predlagam, da se ob pripravi rebalansa proračuna za leto 

2024 upošteva in zagotovi nekaj dodatnih sredstev predvsem za ureditev avtobusnih postajališč po 

občini, za širokopasovno omrežje, da se občanom zagotovi primeren dostop do interneta in pa, kot 

vemo vsako pomlad po koncu zime zacvetijo ceste, mislim, da bi morali zagotoviti tudi več sredstev 

za vzdrževanje cest.« 
 

Drugih vprašanj, pobud ni bilo, zato je županja zaključila to točko in povedala, da bodo na vsa 

postavljena vprašanja in podane pobude podani pisni odgovori.  

K tč. 5: Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »LN za 

območje POC Element – stanovanjski del« (predlog prva obravnava in druga 

obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Blaž MALENŠEK, predstavnik podjetja Espri d.o.o. – kot zunanji 

pripravljavec programa opremljanja. 

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »1. Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval 
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predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »LN za območje 

POC Element – stanovanjski del« – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 

in sprejme v predloženi vsebini. 2. Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe predlaga 

občinskemu svetu, da na isti seji konča obravnavo odloka in preide k drugi obravnavi odloka ter 

sprejme predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »LN za 

območje POC Element – stanovanjski del« – druga obravnava.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 48  

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o programu opremljanja 

stavbnih zemljišč za območje opremljanja »LN za območje POC Element – stanovanjski 

del« – prva obravnava. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona odloči, da se na isti seji konča obravnava odloka in 

preide k drugi obravnavi odloka ter sprejme predlog Odloka o programu opremljanja 

stavbnih zemljišč za območje opremljanja »LN za območje POC Element – stanovanjski 

del« – druga obravnava. 

K tč. 6: Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno vodo v občini 

Gornja Radgona za leto 2023, izvajalca Mariborski vodovod d.o.o. 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nuša TÖRNAR, višja svetovalka v občinski upravi. 

Dodatno obrazložitev k tej točki je podal Miran JUG, direktor in predstavnik javnega podjetja 

Mariborski vodovod d.o.o..  

V tem času (ob 14.35) se je seji pridružil David ROŠKAR, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 18 prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona 

za leto 2023, izvajalca Mariborski vodovod d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 

in sprejme v predloženi vsebini.«« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 

obravnaval predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno vodo v 

občini Gornja Radgona za leto 2023, izvajalca Mariborski vodovod d.o.o. in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 

navzočih, od tega 16 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
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S K L E P,  št. 49:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o 

oblikovanju cen storitev oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona za leto 2023, izvajalca 

Mariborski vodovod d.o.o., ki ga je marca 2023 izdelal izvajalec gospodarske javne službe, 

Mariborski vodovod, javno podjetje d.o.o.. 

K tč. 7: Sklep o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe 

oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Mariborski 

vodovod d.o.o.  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nuša TÖRNAR, višja svetovalka v občinski upravi. 

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno 

vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Mariborski vodovod d.o.o. in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 

obravnaval predlog Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne 

službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Mariborski vodovod 

d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od 

tega 18 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 50:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o določitvi subvencioniranja 

cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona, 

na območju izvajalca Mariborski vodovod d.o.o.. 

K tč. 8: Sklep o mnenju k Elaboratu 2023/2021 o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe varstva okolja oskrbe s pitno vodo občin Apače, Gornja 

Radgona, Križevci pri Ljutomeru, Ljutomer, Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob 

Ščavnici in Veržej, ki ga je izdelal izvajalec javne službe Javno podjetje Prlekija d.o.o. 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nuša TÖRNAR, višja svetovalka v občinski upravi. 

Dodatno obrazložitev k tej točki je podal mag. Artur RACMAN, direktor in predstavnik Javnega 

podjetja Prlekija d.o.o..  

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o mnenju k Elaboratu 2023/2021 o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske 

javne službe varstva okolja oskrbe s pitno vodo občin Apače, Gornja Radgona, Križevci pri 

Ljutomeru, Ljutomer, Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob Ščavnici in Veržej, ki ga je izdelal izvajalec 
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javne službe Javno podjetje Prlekija d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme 

v predloženi vsebini.« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 

obravnaval predlog Sklepa o mnenju k Elaboratu 2023/2021 o oblikovanju cen storitev obvezne 

občinske gospodarske javne službe varstva okolja oskrbe s pitno vodo občin Apače, Gornja 

Radgona, Križevci pri Ljutomeru, Ljutomer, Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob Ščavnici in Veržej, 

ki ga je izdelal izvajalec javne službe Javno podjetje Prlekija d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je podala svoje mnenje in postavila nekaj vprašanj direktorju JP Prlekija.  

Artur RACMAN je podal pojasnila in odgovoril na postavljena vprašanja županje.  

Nato je županja povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Srečko ŽIŽEK, Miran DOKL, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Miran DOKL 

(replika Davidu Roškarju), Tomaž MUNDA, mag. Artur RACMAN (pojasnilo), županja (dodatne 

informacije), Vladimir MAUKO (pojasnilo), županja (pojasnilo), Nina Elise REITER (dodatno 

pojasnilo glede njene razprave), dr. Polona KRALJ.   

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 navzočih, od tega 14 ZA 

– 4 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 51:  

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil z Elaboratom 2023-2021 o 

oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja, 

oskrba s pitno vodo občin Apače, Gornja Radgona, Križevci pri Ljutomeru, Ljutomer, 

Radenci, Razkrižje, Sveti Jurij ob Ščavnici in Veržej, ki ga je oktobra 2023 izdelal 

izvajalec javne službe, Javno podjetje Prlekija d.o.o.. 

2. Občinski svet Občine Gornja Radgona daje pozitivno mnenje k elaboratu iz prve točke 

tega sklepa, in sicer: 

− k predračunski enotni ceni omrežnine, ki za osnovni priključek znaša 10,1605 EUR/na 

mesec, 

− k predračunski enotni ceni vodarine, ki znaša 1,2387 EUR za 1 m3 prodane pitne vode. 

3. Pozitivno mnenje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona velja tudi na vse morebitne 

spremembe vezane na znižanje cen v elaboratu iz prve točke tega sklepa. 

4. V skladu z 52. členom Odloka o oskrbi s pitno vodo v Občini Gornja Radgona se Elaborat 

iz 1. točke tega sklepa začne uporabljati, ko ga sprejme Svet ustanoviteljic Javnega 

podjetja Prlekija d.o.o.. 

K tč. 9: Sklep o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe 

oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Javno podjetje 

Prlekija d.o.o.   

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Nuša TÖRNAR, višja svetovalka v občinski upravi. 

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno 
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vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Javno podjetje Prlekija d.o.o. in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 

obravnaval predlog Sklepa o določitvi subvencioniranja cene obvezne občinske gospodarske javne 

službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona, na območju izvajalca Javno podjetje Prlekija 

d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Razpravljal je David ROŠKAR. Nuša TÖRNAR je podala pojasnilo.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 ZA) sprejeli 

naslednji 

S K L E P,  št. 52:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o določitvi subvencioniranja 

cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Gornja Radgona, 

na območju izvajalca Javno podjetje Prlekija d.o.o.. 

K tč. 10: Končno poročilo o izvedbi nadzora zakonitosti organiziranosti, poslovanja ter 

finančnega poslovanja posrednega proračunskega porabnika javni zavod Vrtec 

Manka Golarja Gornja Radgona za leto 2022  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Marija FLEGAR, predsednica Nadzornega odbora Občine Gornja 

Radgona.  

Aleš DOMANJKO, je kot namestnik predsednika odbora podal mnenje Odbora za družbene 

dejavnosti, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s strani Nadzornega odbora Občine 

Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora zakonitosti organiziranosti, 

poslovanja ter finančnega poslovanja posrednega proračunskega porabnika javni zavod Vrtec 

Manka Golarja Gornja Radgona za leto 2022 in ga predlaga občinskemu svetu v seznanitev.« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je 

seznanil s strani Nadzornega odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o 

izvedbi nadzora zakonitosti organiziranosti, poslovanja ter finančnega poslovanja posrednega 

proračunskega porabnika javni zavod Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona za leto 2022 in ga 

predlaga občinskemu svetu v seznanitev.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17  ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 53:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona je obravnaval in se seznanil s strani Nadzornega 

odbora Občine Gornja Radgona posredovanim Končnim poročilom o izvedbi nadzora 

zakonitosti organiziranosti, poslovanja ter finančnega poslovanja posrednega proračunskega 

porabnika javni zavod Vrtec Manka Golarja Gornja Radgona za leto 2022. 
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K tč. 11: Spremembe in dopolnitve Statuta Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Renata GJÜREČ, predsednica Statutarne komisije.  

Županja je podala še dodatno krajšo obrazložitev in njeno mnenje.  

V tem času (ob 15.57) se je seji pridružil Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta. Prisotnost se je 

povečala na 19  prisotnih članic in članov občinskega sveta.  

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljal je David ROŠKAR. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA) sprejeli 

naslednji 

S K L E P,  št. 54:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sprememb in dopolnitev Statuta 

Občine Gornja Radgona (skrajšani postopek). 

 

ODMOR 

Ob 16.00 uri je županja odredila 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob16.20 uri. Županja je 

ugotovila, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala nespremenjena, saj je bilo vseh 

prisotnih na seji 19 članic in članov občinskega sveta. 

K tč. 12: Odlok o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 (skrajšani 

postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Tatjana VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna računovodkinja v 

občinski upravi.   

Županja je podala dodatno obrazložitev k tej točki. 

Aleš DOMANJKO, je kot namestnik predsednika odbora podal mnenje Odbora za družbene 

dejavnosti, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o rebalansu 

proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 – skrajšani postopek in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Aleš DOMANJKO, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 – skrajšani postopek in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 

obravnaval predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2023 – skrajšani 
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postopek in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi 

prilogami.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 

navzočih, od tega 17 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 55:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna 

Občine Gornja Radgona za leto 2023 (skrajšani postopek), z vsemi prilogami. 

K tč. 13: Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 (druga obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem gradivu.  

Obrazložitev k tej točki je podala Tatjana VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna računovodkinja v 

občinski upravi.   

Aleš DOMANJKO, je kot namestnik predsednika odbora podal mnenje Odbora za družbene 

dejavnosti, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu 

Občine Gornja Radgona za leto 2024 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini, vključno z vsemi bilancami in obveznimi prilogami.« 

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 – druga obravnava in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, vključno z vsemi bilancami in 

obveznimi prilogami.« 

Aleš DOMANJKO, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, vključno z vsemi bilancami in obveznimi 

prilogami.« 

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 

obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2024 – druga obravnava in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, vključno z vsemi 

bilancami in obveznimi prilogami.« 

Županja je opozorila na javno objavljen in v dodatnem gradivu podan amandma predlagatelja k tej 

točki, ki ga je v nadaljevanju kot predlagateljica obširneje obrazložila. Dodatno pojasnilo o 

amandmaju je podal Darko FRAS.  

Nato je županja povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: David ROŠKAR, Srečko ŽIŽEK,  županja (opozorilo g. Žižeku in obrazlaga 

poslovnika občinskega sveta), Ivan KAJDIČ, županja (pojasnilo), Vladimir MAUKO (pojasnila in 

odgovori), Darko FRAS (pojasnilo), Tomaž MUNDA in županja (pojasnilo). 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo.  

Sledilo je glasovanje o vloženem amandmaju predlagatelja. Članice in člani občinskega sveta so 

soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) sprejeli vložen amandma predlagatelja.  
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V nadaljevanju je županja prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je 

županja dala predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov 

(19 navzočih, od tega 14 ZA – 1 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 56:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 

Radgona za leto 2024 – druga obravnava, vključno z vsemi bilancami in obveznimi prilogami. 

K tč. 14: Tehnični popravek v Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji 

občinskih cest v Občini Gornja Radgona (predlog)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne 

službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

tehničnega popravka v Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest 

v Občini Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 

vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 

navzočih, od tega 16 ZA –  0 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 57:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlagani Tehnični popravek v Odloku o 

spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Gornja Radgona. 

K tč. 15: Sklep o lokacijski preveritvi za preoblikovanje izvornega območja posamične 

poselitve za del enote urejanja prostora z oznako EU 7 na parceli št. 305 in 306 – del, 

k.o. 197 – Orehovci (ID 3405)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Vera ŠINKO, uslužbenka v občinski upravi.   

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne 

službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Sklepa 

o lokacijski preveritvi za preoblikovanje izvornega območja posamične poselitve za del enote 

urejanja prostora z oznako EU 7 na parceli št. 305 in 306 – del, k.o. 197 – Orehovci (ID 3405)  in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od 

tega 15 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 58:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za 

preoblikovanje izvornega območja posamične poselitve za del enote urejanja prostora z 

oznako EU 7 na parceli št. 305 in 306 – del, k.o. 197 – Orehovci (ID 3405). 
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K tč. 16: Letni program športa v Občini Gornja Radgona za leto 2024  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Aleksandra PINTARIČ ZAMUDA, višja svetovalka v občinski 

upravi.  

Aleš DOMANJKO, je kot namestnik predsednika odbora podal mnenje Odbora za družbene 

dejavnosti, ki glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Letnega programa športa 

v občini Gornja Radgona za leto 2024 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 

predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno  (14 navzočih, od 

tega 14 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 59:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlagani Letni program športa v občini 

Gornja Radgona za leto 2024. 

ODMOR 

Ob 17.50 uri je županja odredila 10-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob18.00 uri. Vodenje seje 

je po odmoru zaradi začasne odsotnosti županje prevzel Miran DOKL, podžupan (v nadaljevanju: 

podžupan). Podžupan je ugotovil prisotnost članic in članov občinskega sveta. Na seji je bilo 

prisotnih 19 članic in članov občinskega sveta.  

K tč. 17: Sklep o določitvi vrednosti točke za izračun občinske takse v Občini Gornja Radgona  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.   

Dr. Suzana BRAČIČ ARCET, je kot namestnica predsednika odbora podala mnenje Odbora za 

finance in premoženjska vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je 

obravnaval predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun občinske takse v Občini Gornja 

Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Podžupan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo. V 

nadaljevanju je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je podžupan dal 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od 

tega 15 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 60:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za 

izračun občinske takse v Občini Gornja Radgona, s katerim od 1. 1. 2024 dalje nova vrednost 

točke znaša 0,0776 EUR. 

K tč. 18: Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 45 

navedenih nepremičnin v lasti občine, ki so v naravi kategorizirane občinske ceste)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi. 
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Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne 

službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Sklepa 

o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 45 navedenih nepremičnin v lasti 

občine, ki so v naravi kategorizirane občinske ceste) in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 

in sprejme v predloženi vsebini.« 

Podžupan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je zaključil razpravo. V nadaljevanju 

je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je podžupan dal predlog sklepa 

na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15 ZA) 

sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 61:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena, s katerim pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena 45 navedenih nepremičnin, ki so v celoti last občine in predstavljajo javne površine 

ter so v naravi kategorizirane občinske ceste. 

K tč. 19: Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 6 navedenih 

nepremičnin v lasti občine v k.o. Gornja Radgona, k.o. Police in k.o. Negova)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Andrej SUBAŠIČ, svetovalec v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne 

službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Sklepa 

o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 6 navedenih nepremičnin v lasti 

občine v k.o. Gornja Radgona, k.o. Police in k.o. Negova) in predlaga občinskemu svetu, da ga 

obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 

Podžupan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je zaključil razpravo. V nadaljevanju 

je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je podžupan dal predlog sklepa 

na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 navzočih, od tega 15 

ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št .62:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena na parc. št. 554/9, k. o. Gornja Radgona, na parc. št. 1215 in 1217/1, obe k.o. Police 

ter na parc. št. 1314/1, 1314/2 in 1315/5, vse k.o. Negova. 

K tč. 20: Sklep o ugotovitvi javne koristi in razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste 

na območju OPPN GR 27 – stanovanjska soseska (za del parc. št. 27/18 k.o. 188 

Police)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne 

službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Sklepa 

o ugotovitvi javne koristi in razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste na območju OPPN GR 

27 – stanovanjska soseska (za del parc. št. 27/18 k.o. 188 Police) in predlaga občinskemu svetu, da 

ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
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Podžupan je povabil navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je zaključil razpravo. V nadaljevanju 

je prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je podžupan dal predlog sklepa 

na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 navzočih, od tega 16 

ZA – 2 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 63:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi in 

razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste na območju OPPN GR 27 – stanovanjska 

soseska, s katerim se ugotovi, da je izgradnja javne ceste na nepremičnini parc. št. 27/18, k.o. 

188 Police, v javno korist in pooblasti županjo za vložitev zahteve za razlastitev na delu 

nepremičnine pri pristojni upravni enoti. 

K tč. 21: Sklep o ugotovitvi javne koristi in razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste 

na območju LN POC Element (EUP GR 32 – stanovanjski del) (za del parc. št. 1175 

k.o. 184 Gornja Radgona)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne 

službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Sklepa 

o ugotovitvi javne koristi in razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste na območju LN POC 

Element (EUP GR 32 – stanovanjski del) (za del parc. št. 1175 k.o. 184 Gornja Radgona) in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Podžupan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Franc ŽIŽEK, dr. Polonca KRALJ, David ROŠKAR, Vladimir MAUKO 

(pojasnilo), Darko FRAS (pojasnilo). 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je podžupan dal predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 navzočih, od tega  15 ZA 

– 1 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 64:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi in 

razlastitvi v javno korist za gradnjo javne ceste na območju LN POC Element (EUP GR 32 – 

stanovanjski del), s katerim se ugotovi, da je izgradnja javne ceste na nepremičnini parc. št. 

1175, k.o. 184 Gornja Radgona, v javno korist in pooblasti županjo za vložitev zahteve za 

razlastitev na delu nepremičnine pri pristojni upravni enoti. 

K tč. 22: Sklep o javni razgrnitvi predloga sklepa o ugotovitvi javne koristi za ureditev 

lastninsko pravnih razmerij na odseku javne ceste JP 605161 – Plitvički Vrh-dom. 

Caf  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli naknadno, z dodatnim gradivom. 

Obrazložitev k tej točki je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne 

službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog Sklepa 

o javni razgrnitvi predloga sklepa o ugotovitvi javne koristi za ureditev lastninsko pravnih razmerij 

na odseku javne ceste JP 605161 – Plitvički Vrh-dom. Caf in predlaga občinskemu svetu, da ga 
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obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Podžupan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljal je David ROŠKAR. Darko FRAS je podal pojasnilo. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je podžupan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je podžupan dal predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (16 navzočih, od tega 11 ZA 

– 0 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 65:  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o javni razgrnitvi predloga 

sklepa o ugotovitvi javne koristi za gradnjo javne ceste JP 605161 Plitvički Vrh – dom. Caf. 

K tč. 23: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja se je v tem času vrnila (ob 18.55 uri) in v nadaljevanju pri tej točki iznesla le nekaj zahvalnih 

besed ob enem letu županovanja in izrekla čestitke članom in članicam občinskega sveta ter vsem 

občankam in občanom ob prihajajočih božično-novoletnih praznikih.  

 

Podžupan, ki je ob prisotnosti županje, še naprej vodil sejo, je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. 

Članom in članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in 

sodelovanje ter ob 19.00 uri zaključil 8. redno sejo občinskega sveta. 

 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 

 

 


